

委託競拍表

Absentee Bids Form



First Name 名 _____ Last Name 姓 _____

Address 地址 _____

Tel. 電話 _____ Mobile No. 行動電話 _____

Email 電郵 _____

Please write clearly and place your bids as early as possible, as in the event of identical bids, the earliest bid received will take precedence.

Bids should be submitted in Hong Kong dollar at least 24 hours before the auction.

請儘早並儘量清楚地填寫委託競拍表格，若出現競拍價相同的情況，則最先競拍者有優先權。

競拍以港元為單位並需要在拍賣前至少24小時提交。

Please select (you can only choose one option) 請勾選委託競拍方式 (只能勾選一種)：

Written Bids 書面競拍

Tel. Bids 電話競拍

Lot Number

拍賣品編號

Lot Name

拍賣品名稱

Maximum Hong Kong Dollar (Excluding Premium) or Tick for Phone Bid

最高競拍價 (港元，傭金不計在內)
或畫勾代表電話競拍

HK\$

HK\$

HK\$

HK\$

HK\$

HK\$

Telephone Number During the Sale (Tel. Bids Only) 拍賣期間的聯繫電話 (僅限電話競拍)

Please mail to:

請將此表寄到以下地址:

Hanhai Auction (Hong Kong) Ltd., 66/F, Regus Centre, The Centre, 99 Queen's Road, Central, Hong Kong

香港中環皇后大道中99號，66層(Regus)，6620A，翰海(香港)拍賣有限公司

電話 Telephone: (852) 3965 3219

電郵 Email: bids@hanhaiauction.com

I have read the "Important Notice to Buyers", "Buyer's Guidance" and "TERMS AND CONDITIONS OF BUSINESS FOR PURCHASERS" printed in the catalogue and agree to be bound by them.

本人已經閱讀圖錄內附印的“敬請買家注意”、“買家指引”和“買家之業務條款及條件”並同意遵守它們。

Signature 簽名 _____ Date 日期 _____

Arranging Payment 付款方式

Payment is due in HK dollars immediately after the sale and may be made the following methods: cheque, bank draft, bank transfer or bank remittance at Hanhai's discretion.

拍賣後須即時用下列方式以港元付款：支票、銀行匯票、銀行轉帳或銀行匯款。

